
Terugblik 2022 en vooruitblik 2023 

Beste wijkbewoners, wijkpartners, 

Wederom is er een jaar voorbij. Een jaar dat we herstellende zijn van alle 

COVID-19 beperkingen. Begin vorig jaar heb ik de nieuwjaarstoespraak 

van de wijkraad nog online moeten doen vanwege de beperkingen. Nu 

kan ik deze toespraak gelukkig hier in deze zaal doen waar iedereen 

fysiek aanwezig is.  

Ook in het afgelopen jaar zijn er weer veel mensen ziek geworden en 

erger nog hebben dierbare moeten verliezen. Ik wens alle mensen die 

het zwaar hebben omdat zij hun dierbare moeten missen veel liefs, steun 

en kracht voor het nieuwe jaar. 

Afgelopen jaar begonnen we zoals gezegd met een online 

nieuwjaarsreceptie. Niet het best denkbare begin maar beter dan niets. 

De online receptie was een succes en werd door iedereen gewaardeerd. 

Tijdens die vergadering kwam het eerst lichtpunt van dat jaar tot ons. Het 

lichtzwaard bracht weer licht in de duisternis.  

Vorig jaar kon de kerstboominzameling niet doorgaan vanwege de 

COVID-maatregelen. Er is nog wel een poging gedaan om die begin 

vorig jaar door te laten gaan maar de aanvullende maatregelen die door 

Rijk en Gemeente zijn bepaald lieten geen ruimte om dit veilig te doen. 

Een volgend lichtpunt was er in maart. Toen hebben we voor het eerst in 

2 jaar de bewonersvergadering weer fysiek kunnen organiseren hier in 

het SKWA. 

Ook is de evaluatie van de FBK-laan toen eindelijk afgerond. Een 

langdurig project. Maar op dat moment was de wijkraad al weer bezig 

met het volgende langjarige project: De Opwaardering van de Nieuwe 

Bennebroekerweg.  

Daarnaast zijn we ook betrokken geweest bij het 

ontwerpbestemmingsplan voor Park21. Daar is een zienswijze op 

ingediend in verband met de ligging van de Nieuwe Bennebroekerweg 

ter hoogte van Aquaradius. 

In april vierde de wijkraad Floriande haar 15-jarige jubileum. Om dit 

memorabele feit te herdenken zijn er een aantal activiteiten 



georganiseerd door de jubileumcommissie. Begin april vond de aftrap 

plaats met het paaseieren zoeken voor de kinderen op de paasmarkt in 

het Winkelcentrum Floriande. En aan het einde van de maand hebben 

we het rad van Avontuur georganiseerd op Koningsdag. Ook is er een 

fotowedstrijd georganiseerd waar de bewoners aan konden deelnemen 

door het insturen van een foto van een plekje in de wijk. De afsluiting van 

dit jubeljaar gaat binnenkort plaatsvinden met routes voor fiets- en 

wandeltochten en een rebus waar weer leuke prijzen te winnen zijn. 

In juli heeft Ruud aangegeven te stoppen als bestuurslid van de 

wijkraad. Met ingang van 1 september heeft Ruud het bestuur verlaten.  

In de zomermaanden ging alles in de laagste versnelling. Vele bewoners 

namen een lange vakantie nadat dit weer mogelijk was na 2 jaar 

beperking door Corona. De vakanties begonnen vroeg en duurden lang. 

Onze bewonersvergadering in september hebben we geannuleerd 

omdat ieder nog bezig was met vakantie. Maandenlang was het rustig in 

de wijk. 

Ook nieuw in het afgelopen jaar waren de scooterverhuurbedrijven. Daar 

kreeg de wijkraad regelmatig klachten over. Na de zomer kregen we 

bericht dat een van de scooterverhuurbedrijven de pijp aan Maarten gaf. 

Zo snel als ze kwamen zijn ze ook weer verdwenen. 

De wijkraad had ook de hoop dat we met ons speerpunt Veiligheid aan 

de slag konden gaan. Dat punt was door de voortdurende 

coronamaatregelen blijven liggen. Maar ook vorig jaar hebben we daar 

pas in het najaar enige voortgang in gezien. In onze 

novembervergadering is met de gemeente en bewoners een groot deel 

van de vergadering gewijd aan het thema jeugdoverlast. De bedoeling is 

om ook in het nieuwe jaar weer meer aandacht te geven aan het thema 

veiligheid. 

Aan het einde van het jaar was er weer zicht op het organiseren van een 

kerstboominzameling. Tevens kregen we de heugelijke mededeling dat 

we de Aula van de school weer mochten gebruiken voor de 

kerstboominzameling. Omdat Ruud het bestuur had verlaten heeft Fred 

zich aangeboden als coördinator voor de inzameling.  

 



En daarmee zijn we gelijk ook aangekomen aan de vooruitblik voor het 

nieuwe jaar.  

De hiervoor genoemde kerstboominzameling was gelijk het eerste 

wapenfeit in het nieuwe jaar. Deze heeft afgelopen zaterdag 

plaatsgevonden en is weer succesvol verlopen. Weliswaar zijn er minder 

bomen opgehaald als voor Corona maar we moeten er weer even 

inkomen zullen we maar zeggen. 

Zoals eerder al genoemd zullen we dit jaar ook weer aandacht geven 

aan de infrastructuur in Floriande. Naast het al eerder genoemde grote 

en langjarig project van de Nieuwe Bennebroekerweg komt er nu ook 

schot in een verkeersstudie naar de infrastructuur van het winkelcentrum 

Floriande. 

Daarnaast zal er ook weer aandacht komen voor de veiligheid. Dit 

onderwerp moet u breed zien. Eind vorig jaar hebben we aandacht 

besteed aan de jeugdoverlast dit wil de gemeente ook aandacht 

besteden aan digitale oplichting. Hopelijk kunnen we nog meer 

bijeenkomsten organiseren met betrekking tot het thema Veiligheid. 

Uiteraard zal de wijkraad ook aan andere onderwerpen aandacht 

besteden. Niet alleen zaken die vanuit de overheid op ons afkomen maar 

ook zaken die voor de bewoners van belang zijn. Daarvoor hebben we 

echter u nodig. Laat ons weten welke punten of thema’s u graag 

besproken zou willen hebben. 

Ik hoop dat u ons ook in het nieuwe jaar steunt om onze doelen te 

bereiken. Ik wens u allen een gelukkig en gezond 2023 toe. 

 


